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Zápis ze schůze Akademického senátu TF JU 
ze dne 9. 11. 2011 

 
Přítomni: (bez titulů) Klapetek M., Kočí J., Mackerle A., Míčka R., Muchová L., Rynešová M., 
Samohýl J., Kilbergr P., Laibrt L., Nováček C. 
 

Jako host:  (bez titulů) Machula T. 
 

Omluveni: (bez titulů) Brichcínová K., Křišťan A. 
 
Pořad jednání: 
 

1. Informace o proběhlém hlasování per rollam 11.-17. 10. 2011 k návrhu zástupce TF JU do 
Rady vysokých škol ČR. A. Mackerle informoval senátory o tom, že jednomyslně byl zvolen 

prof. Martin Weis. O této skutečnosti byl informován předseda AS JU.  
 

2. Projednání a schválení návrhu opatření děkana „Podmínky přijetí ke studiu v bakalářských, 
magisterských, navazujících magisterských a doktorských studijních programech 
uskutečňovaných na TF JU v ČB pro akademický rok 2012/2013.“ Dotazy přítomných 
senátorů byly směřovány na děkana TF JU T. Machulu. L. Laibrt se dotazoval na provázanost 

jazykové výuky v rámci bakalářského studia PVČ a stupně jazykové zkoušky při přijímacích 
řízeních navazujícího magisterského studia PVČ. C. Nováček se dotazoval na možnosti studia 
navazujícího magisterského oboru Etika v sociální práci po absolvování bakalářského oboru 
PVČ. V diskuzi se vyjádřili L. Muchová a J. Samohýl.  
 

 Výsledek hlasování (pro – proti – zdržel se): 10 - 0 - 0. AS TF JU schvaluje předložené 
 podmínky k přijetí. 

 

3. S ohledem na časovou vytíženost děkana TF JU byl v rámci jednání AS TF JU předsunut bod 
„Diskuze k plánované restrukturalizaci TF JU dle pracovního materiálu“. Plánovanou 
restrukturalizaci senátorům představil T. Machula. Byl nastíněn předpokládaný časový průběh 
následných zasedání Kolegia děkana TF JU a AS TF JU, na kterých bude tento plán dále 
projednáván. Nad plánovanou restrukturalizací se rozvinula mezi senátory diskuze. Na dotaz 

R. Míčky ohledně konkrétní role AS TF JU v tomto procesu poukázal A. Mackerle na znění 
čl. 16 Činnost akademického senátu, 1.b Volebního a jednacího řádu AS TF JU „Akademický 
senát na návrh děkana rozhoduje o zřízení, sloučení, splynutí, rozdělení nebo zrušení 
fakultních pracovišť“. Po odchodu děkana TF JU diskuze pokračovala. L. Laibrt poukázal na 

možný problém v rámci restrukturalizace pracovišť TF JU v návaznosti na přesun pracovníků 
a to ohledně přihlašování studentů k jejich kvalifikačním pracím v rámci systému STAG. L. 

Muchová poukázala na to, že studijní programy, které budou mít na starosti nově vznikající 
„ústavy“, mají výrazně rozdílné počty studentů. Z toho vyplývá potřeba přesnějšího rozvržení 
práce a úvazků administrativních pracovníků pro jednotlivé plánované oddíly a přesnějšího 
vyvážení práce sekretářek a pedagogů. Dále L. Muchová poukázala na nevyjasněné vzájemné 
postavení vedoucího „ústavu“ a garanta oboru. K tomuto A. Mackerle podotkl, že do celého 
procesu ještě vstupuje Akreditační komise TF JU. Senátoři byli vybídnuti k individuálnímu 

zaslání podnětů děkanovi TF JU. 
 

4. Dalším bodem bylo projednání doplnění kurzů Celoživotního vzdělávání na TF JU pro 
akademický rok 2011/2012. Senát se vyjádřil k tomuto doplnění kladně. 

 

5. V rámci oddílu různé se projednávalo několik bodů. C. Nováček navrhl možnost 
elektronického hlasování do AS TF JU za pomoci systému STAG. K tomuto mezi senátory 
proběhla diskuze ohledně vhodnosti této formy hlasování a dostatečného zabezpečení systému 
STAG pro tuto konkrétní akci. C. Nováček poukázal na to, že problémem je přístupnost 
studentů kombinovaného studia k volbám do AS TF JU. Senát se shodl na doporučení volit 
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termíny voleb do AS TF JU v rozmezí čtvrtek, pátek a výuková sobota. L. Laibrt nastínil 
problémy týkající se včasného vyvěšování informací studijního oddělení na webu TF JU. 
Senát chápe pracovní vytížení studijního oddělení a na základě podnětu studentské komory se 
na ně obrací, zda je možné zajistit s dostatečným předstihem vyvěšování informací na 
webových stránkách TF JU. P. Kilbergr otevřel otázku týkající se fungování a dostupnosti wifi 
sítí na TF JU.  

  
 Výsledek hlasování (pro – proti – zdržel se): 10 - 0 - 0. Na základě podnětu studentské 
 komory senát jednomyslně pověřil  P. Kilbergra a L. Laibrta k jednání v této věci s tajemnicí 

 TF JU a správcem sítě. 
  
 V závěru zasedání C. Nováček požádal senát TF JU o pověření k jednání s A. Křišťanem a M. 
 Kaplánkem jakožto garanty oborů možnosti studia navazujícího magisterského oboru Etika 
 v sociální práci po absolvování bakalářského oboru PVČ. 
 
 Výsledek hlasování (pro – proti – zdržel se): 9 - 0 - 1. Senát pověřil  C. Nováčka 
 k jednání v této věci. 
 
 

 

 

 
 

 

Zapsal Martin Klapetek 

11. 11. 2011 
 

 


